

Nes JFF

Møtereferat
06.09.2022

Tidspunkt

Styremøtet i Nes JFF ble avholdt kl. 18.00 den 06.09.2022 på Røde Kors huset.
Møteleder er Thorbjørn

Til stede

Tor Dalevold (forsinket), Erling Brekke, Thomas Gundersen, Grete Sandsmark, Thorbjørn Erntzen, Sverre Hamre, Lillian Holden og Ove Corneliussen, Mike Tony Bråten og Irene Hagen

Ikke til stede

John Håkonsrud og Kåre Peder Rasmushaugen

Godkjenning av innkalling og saksliste

Ingen kommentar til innkallingen. **Sakslisten er:** 1. Godkjenning av jakt/fiskeoppsyn i h.h.t. §7 pkt. 11, 2. Jegerprøve- instruktør utdanning, 3. Storemyr hytta, 4 Oppdatering/info fra styrets medlemmer og styreleder, 5. Eventuelt

Sak 33/22 Godkjenning av jakt/fiskeoppsyn i h.h.t. §7 pkt. 11

- I forhold til avtale med grunneierne har det blitt laget en jakt/fiskeoppsyns funksjon. Dette er meget begrenset funksjon og gjelder kun i forhold til egne avgifter og bedrifter. Vi som forening har ingen politi rettigheter og kan ikke drive kontroll av ammunisjon og våpen m.m.
- Medlemmer til denne funksjonen skal være av de tillitsvalgte, og det er kombinert jakt- og fiskeoppsyn.
- Det er utarbeidet ID-kort for dette, og gyldighet skal være påført disse. Dette skal presenteres til grunneigarlaget.

Sak 34/22 Jegerprøve- instruktør utdanning

- Hvor mange skal gjennomføre dette hos oss? Det er ønskelig med pedagogisk utdanning, men tilsvarende kan også være godkjent.
- Thorbjørn vil ta kurset, og Mike Tony stiller gjerne som hjelpe-instruktør. Øvrig interessenter bes tenke på om de ønsker å delta på kurs senere.

Sak 35/22 Storemyr hytta

- Taket er av eternit (Asbest) og må skiftes ut. Dette er det regler for hvordan det skal håndteres.
- Frakt inn og ut av materialer må muligens gjøres på vinterføre med snøskuter.
- Det skal gjøres en befaring av skadene på hytta.
- Budsjett for jobben må settes opp og oversendes kommunen for godkjenning. Dette får leder for hyttegruppa og kasserer samarbeide om og oversende.
- Det er mye jobb som skal gjøres på sikt, og det vil være behov for mye dugnadsarbeid her.

Nes JFF

Sak 36/22 Oppdatering/info fra styrets medlemmer og styreleder

- Per Sauthon lurte på å få låne båten på Trytetjern vederlagsfritt for fiskeaktiviteter for Ukrainske flyktninger. Dette er en positiv aktivitet som styret ønsker velkommen og bifaller. Erling holder tråden på dette.
- Jakthund-forskriften og trening av hund er i henhold til kontrakt med grunneierlaget.
- Mike ønsker endring på reglene for hjortejakten, og slipp av hund før 25.09. Dette ble diskutert gjennom godt, og konklusjon er at han skriver ett forslag og overleverer til styret som det skal stemmes over på neste styremøte.
- Det ønskes at dugnads arbeid og registrering tas opp på neste styremøte, da vi må få ett system for dette fort.
- Hjortekortet har nye tider fra Miljødirektoratet, og det er etterspurt oppdatering på de nye jakttidene på kortet (SMS) som sendes ut om dette. Jaktgruppa tar dette til etterretning for neste sesong og ordner med dette.

Sak 37/22 Eventuelt

- Kasserer: Har fått inn midler fra Nesbyen IL etter samarbeidet på Trytetjern. Sendt ut purring på noen jaktkort, og noen som har meldt avbud på dette blant annet i Storeli-terrenget. Dette legges ut informasjon om på sosiale medier.
- Riflegruppa: Levert inn tomhylser, men ikke mottatt noe for dette enda. Oppdatering av skyteprøve kontrollører må gjøres. Har kommet noen hull bak skivene igjen, de kan tettes med striesekker som ligger der oppe som fylles opp med sand. Det må låses og lukkes skikkelig etter organisert skyting, viktig å huske å gjøre. Løpende Elg-banen er ødelagt og blir ikke benyttet mer i år, da den må repareres. Drevet på akslingen er gåent. Erling ordner dette så den blir klar til neste sesong.
- Hundegruppa: Mike Tony og Tor tar tak i å finne ut av område for hundetrening.
- Fiskegruppa: Det har vært prøvefisket i Todalsvannet. Det har ble tatt godt med fisk, og stor fisk. Hva gjør vi med premiering av fiskerapporter? Dette må avgjøres på neste årsmøte. Det blir ikke noe av prøvefisket i Breiskar.
- Kvinnegruppa: Skyting på simulator utgår, det blir satset på Rådyr jakt i stedet. Kåre har ansvar for å ordne kort til dette. Men engasjementet er lavt fra medlemmene, og forslag om bukkejakt til neste år ble foreslått.
- Haglegruppa: Det skal avholdes klubbmesterskap, ordinære skytinger er avsluttet nå. Dato for mesterskapet blir annonsert på nett og Facebook. Spørsmål om rekrutt/knøtteskyttere og dekke deler av dette i foreningen ble foreslått, dette må diskutere nærmere for neste sesong.

Møte hevet

Møtet ble hevet kl. 20.25 av møteleder Thorbjørn.

Referert av: Ove Corneliussen